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Abstract (en)
The device has a toothed wheel (9) engaged with a star wheel (15) that is integrated to a wheel (16) bearing the indication of units. The toothed
wheel (9) comprises of thirty driving teeth (13). The wheel (9) has a wheel (20) bearing the indication of tens, driven by a notch of a toothed wheel
(8), four times per month for positions of the wheel (8) corresponding to the days 1, 10, 20 and 30 of the month.

Abstract (fr)
Ce dispositif comprend une crémaillére (9) entrainant une roue dentée (15) solidaire d'un rouleau (16) portant I'indication des unités, la crémaillére
(9) comportant trente dents (13) d'entrainement, un second rouleau (20) portant l'indication des dizaines étant entrainé d'un cran a partir d'une
crémaillere (8), quatre fois par mois pour des positions de la crémaillére correspondant aux jours 1, 10, 20 et 30 du mois. <IMAGE>
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